

SOLUTIONS FOR YOUR GOODLIFE!

- □□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□
- □□□□□□□□□□□□□□□□
- □□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□
- □□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□





GLD08067BR

Goodlife
Houseware Ltd



GLD08067BR



GLD08067BR



Product Features

| | | | |
|-----------------|------------------------------------------------------|---------|----------|
| Product Name | GLD08067 | Brand | Goodlife |
| Dimensions (mm) | W29 * D19 * H14.5CM (mm): W11.4 * * * * * D7.5 H5.7) | | |
| Material | MDF ; PE | | |
| Weight | 2.1kgs / 2.65kgs | | |
| Volume | 0.0223m ³ | | |
| Quantity | 1400pcs | 3400pcs | 300pcs |
| CBM | 0.0223 | | |
| 20GP | | | |
| 40HQ | | | |
| N.W. / G.W | | | |

Workmanship And Package

Woodwork

Accessories processing



Constuction

Assemlly of sub-pieces of semi-finished products.



Hand sanded

3 times

Sanding Polishing.



Painting

Automatic spray painting & Artificial spray painting.



Drop Test

Drop test at International Standard.



Package

Forming polyfoam , postage package.KD package.



Assembly of finished product

MANUAL ASSEMBLY OF SUB-PARTS AND HARDWARE ACCESSORIES.





Wood Cutting



Drill Holes



Open Slot



sealing with PVC

Material



E1 MDF

VS



Particle board

Certificates



Our team





产品优势:

1. 拥有完整的生产链和研发能力，承接国内外大小订单，交货周期短，产品质量稳定，服务周到，价格公道。
2. 拥有完善的质量管理体系，产品出厂前均经过严格的质量检验，确保产品质量。
3. OEM & ODM 承接国内外大小订单，交货周期短，产品质量稳定，服务周到，价格公道。10
4. 拥有完善的质量管理体系，产品出厂前均经过严格的质量检验，确保产品质量。ODM 承接国内外大小订单，交货周期短，产品质量稳定，服务周到，价格公道。

公司优势:

1. 拥有完整的生产链和研发能力，承接国内外大小订单，交货周期短，产品质量稳定，服务周到，价格公道。
2. 6
3. 拥有完善的质量管理体系，产品出厂前均经过严格的质量检验，确保产品质量。

公司优势:

1. 25 ~ 50 承接国内外大小订单，交货周期短，产品质量稳定，服务周到，价格公道。
2. 拥有完善的质量管理体系，产品出厂前均经过严格的质量检验，确保产品质量。15days

| | | | | |
|-----------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------|
|  |  |  |  |  |
| GLD17047 | GLD13315 | GLD14740 | GLD15315 | GLD15347 |

| | | | |
|------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------|
|  |  |  |  |
| GLD08012 | GLD08055 | GLD08057 | GLD08067 |





Q: 100% HOT SALE

Q: How many shelves does the shoe rack have?

A: The shoe rack has 5 shelves. It is designed to hold up to 100 pairs of shoes. The shelves are adjustable and can be customized to fit different shoe sizes and styles.

Q: Where is the factory located?

1960 Calle del Arroyo #D San Leandro CA 94577

Q: Can you provide OEM services for shoe racks?

A: Yes, we can provide OEM services. We have a professional design team that can create custom shoe racks for your brand. We also have a production team that can manufacture the racks according to your specifications.

Q: What are the payment terms for OEM orders?

A: For OEM orders, we require a 30% deposit upon order placement. The remaining 70% is due upon delivery. We also offer flexible payment terms for long-term customers.

Q: What is the lead time for OEM orders?

A: The lead time for OEM orders is typically 3-5 weeks. This includes the time for design, production, and shipping. We can expedite the process if needed.

Q: What is the packaging for shoe racks?

A: The shoe racks are packaged in sturdy cardboard boxes to protect them during shipping. Each rack is wrapped in bubble wrap and secured with foam peanuts.

Q: Can you provide a sample of the shoe rack?

A: Yes, we can provide a sample for your reference. The sample is available for a fee and will be shipped to your address. We can also provide a virtual 3D rendering of the rack.

Q: What are the shipping options for shoe racks?

A: We offer several shipping options, including air freight, sea freight, and express shipping. We will help you choose the most cost-effective and reliable option for your order.

Q: How do you handle customs and import duties?

A: We provide detailed customs documentation for all orders. We also offer a customs brokerage service to ensure that your goods are cleared through customs smoothly.

Forwarder: We can recommend a reliable forwarder to handle the shipping of your shoe racks.

Q: How many shoe racks can be produced per month?

A: Our production capacity is 20,000 shoe racks per month. We have a large factory and a dedicated workforce to ensure that we can meet the demands of our customers.

Q: How long has your company been in business?

1) Our company has been in business for over 10 years. We have a proven track record of providing high-quality products and excellent customer service.

2) Our company has a strong reputation in the market, with a 25-40% increase in sales over the past year.

Q: fumigation 是什麼意思

: fumigation 是消毒的意思，通常用於貨物或倉庫的消毒，以預防或消除害蟲。

Q: 什麼是 fumigation

Q: 什麼是 fumigation

: 30% 預付 70% BL 是什麼意思

Q: 什麼是 fumigation?

1) 什麼是 fumigation? Goodlife 是什麼意思

Q: 什麼是 fumigation?

2) 什麼是 PayPal 是什麼意思

3) 什麼是 fumigation?

4) 什麼是 fumigation? 10% 預付 FOB